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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till justitie- och migrationsminister Morgan Johansson (S)

2019/20:1982 Verkställande av brottslingars utvisningsdomar

Sedan 2016 har det rapporterats att brottslingar som dömts till utvisning släpps 
fria i Sverige efter avtjänat straff. Enligt uppgifter från polisen fanns det i slutet 
av oktober 2016 188 personer som dömts till utvisning men släppts på fri fot 
eftersom det inte gått att verkställa utvisning efter avtjänat straff.

Enligt SR:s program I lagens namn finns det i dag över 600 utvisningsdömda 
brottslingar som befinner sig på fri fot, utan att polisen vet var de är. Att dessa 
brottslingar, som har begått grova brott som våldtäkter och misshandel, ska gå 
fria och åter kunna sätta skräck i sina offer är inget mindre än en rättsskandal. 

I en intervju i SR den 24 oktober 2019 gav justitie- och migrationsminister 
Morgan Johansson följande svar: ”Här handlar det helt enkelt om att jobba 
vidare land efter land för att se att vi får till stånd bra avtal med dem så att vi 
kan skicka hem deras egna medborgare.”

Men anledning av detta vill jag fråga justitie- och migrationsminister Morgan 
Johansson:

 

Hur fortskrider arbetet med avtalsskrivandet, och när kommer alla hundratals 
utvisningsdömda verkligen att utvisas? 

………………………………………

Boriana Åberg (M)

Från Riksdagsförvaltningen
2020-08-20
Besvaras senast
2020-09-03
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Överlämnas enligt uppdrag

Johan Welander


